
Nieznany mówca 
czy już jest w porządku czy usterka została usunięta sprawdzamy na stronie dźwięk Jest pogłos 
niesamowity czy on będzie komuś udało się coś zmienić Co mogę powiedzieć radnym Co mogę 
powiedzieć mieszkańcom panie Piotrze pani przewodnicząca mam przy logowaniu się uruchomieniu 
jeszcze raz strony internetowej Wszystko działa Jest głos i obrazki proszę państwa mamy informację 
że jest dźwięk No cóż przepraszam mieszkańców Przepraszam państwa radnych kończymy zatem 
przerwę usterka została naprawiona otwieram 40 sesję Rady Miejskiej w Łomiankach kadencji która 
odbywa się w trybie zdalnym dzisiejsza sesja jest sesją nadzwyczajną zwołaną Na podstawie artykułu 
20 ustęp 3 ustawy o samorządzie gminnym na wniosek burmistrza Witam serdecznie państwa 
radnych Witam panią burmistrz zastępcę burmistrza sekretarza Gminy dyrektorów jednostek 
organizacyjnych jednostek pomocniczych dyrektora domu Kultury przewodniczących zarządów rad 
osiedlowych a także wszystkich państwach oglądających nas dziś dzięki transmisji dostępnej na 
stronie internetowej Urzędu Miejskiego Łomianki Na podstawie artykułu 20 ustęp 1 ustawy 
gminnym obiady są transmitowane utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk 
Szanowni państwo Uprzejmie informuję że do systemu zalogowało się i swoją obecność potwierdziło 
21 radnych w związku z czym jest kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał 
informuję że zawiadomienie wraz z porządkiem obrad zostało przesłany państwu radnym pocztą 
elektroniczną w terminie zgodnym z regulaminem pracy Rady Miejskiej w Łomiankach stanowiących 
załącznik nr 7 do gminy Łomianki materiały na sesję macie państwo dzieci Sesja została 
opublikowana w biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 
odczytam za proponowany porządek obrad 1 otwarcie obrad 2 rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 
dochodach gospodarstwa domowego 3 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podjęcia 
współdziałania Gminy Łomianki z miastem stołecznym Warszawa polegających na przygotowaniu i 
wielowariantowej koncepcji utworzenia pasa ruchu dla autobusów buspasa biegnącego w granicach 
Gminy Łomianki od ulicy Brukowej do granic z miastem stołecznym Warszawa oraz w Warszawie w 
pasie drogowym ulicy pułkowej do ulicy Heroldów / Muzealnej 4 rozpatrzenie projektu stanowiska w 
sprawie wyrażenia pozytywnej opinii w zakresie działań burmistrza Łomianek zmierzających do 
wykonania zadania inwestycyjnego polegającego na usprawnienia włączenia drogi dla autobusów 
komunikacji publicznej infrastrukturą drogową włączenie ulicy Starej Cegielni do ulicy Kolejowej na 
terenie gminy Łomianki 5 zamknięcie obrad sesji Czy są jakieś wnioski lub uwagi do porządku obrad 
nie widzę Przechodzimy za tym drugiego punktu rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 
gospodarstwa domowego Bardzo proszę panią Dominiką Ptasińską dyrektora Ośrodka Pomocy 
Społecznej o przedstawienie projektu uchwały Dzień dobry Witam państwa bardzo serdecznie 
Szanowni państwo obowiązkiem Gminy jest przyjęcie wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 
domowego a także wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego na podstawie wydawanych 
decyzji administracyjnych dodatek mieszkaniowy jest formą pomocy dla osób które mają trudności w 
ponoszeniu bieżących opłat mieszkaniowych o dodatek mieszkaniowy mogą starać się osoby łącznie 
spełniają 3 warunki posiadają tytuł prawny do lokalu lokal mieszkalny spełnia kryterium metrażowe a 
także spełniają kryterium dochodowe które znacznie wyższe niż kryterium dochodowe w ustawie o 
pomocy społecznej ponieważ dodatek mieszkaniowy wychodzi z ustawy o pomocy społecznej i nie 
jest on bezpośrednim obowiązkiem realizacyjnym ośrodka pomocy społecznej i na chwilę obecną po 
zmianie przepisów podlega on pod Ministerstwo środowiska przedstawiłam państw u myślę że 
bardzo klarowne i łatwe przystępne dla mieszkańców dwa wnioski o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego który zawiera Oczywiście dane wnioskodawcy adres zamieszkania adres zarządcy 
lub budynku określenie tytułu prawnego określenie powierzchni użytkowej lokalu liczbę osób 
niepełnosprawnych jeżeli takowe występują w gospodarstwie domowym techniczne wyposażenie 
zajmowanego lokalu liczba osób wchodzących w skład i kwotę wydatków na lokal mieszkalny 
natomiast pozostałą część wniosku wypełnia już jakby pracownik merytoryczny odpowiadający za 
zadanie a także właściciel albo albo zarządca lokalu a kolejne w załączniku to jest deklaracja o 



dochodach gospodarstwa domowego za okres poprzedzający trzy miesiące od momentu złożenia 
wniosku gdzie moim przekonaniu to też jest jasne i klarowne w którym wnioskodawca należy ma 
obowiązek określić wpłaty swojej rodziny Zajmujący dany lokal miejsce pracy nauki łączne dochody 
gospodarstwa domowego i w związku z nowelizacją ustawy wnioskodawca nie musi przekładać nam 
wyżej wymienionych dokumentów tylko stwierdzamy to na podstawie jego deklaracji która jest pod 
odpowiedzialnością karną zmiana i wdrożenie przez gminę wniosku jest naszym obowiązkiem 
podstawowym organ wydaje Dodatki mieszkaniowe w tym wypadku jest to Ośrodek Pomocy 
Społecznej zatem w moim przekonaniu przyjęcie wyżej wymienionego uchwały jest zasadne Dziękuję 
Dziękuję bardzo zapraszam pana Marcina Etienne przewodniczącego komisji społecznej o 
przedstawienie opinii komisji społeczna wszyscy członkowie i jednoznacznie i jedno myślnie 
pozytywnie zaopiniowała i ten projekt UV Dziękuję bardzo dziękuję zatem otwieram dyskusję kto 
Chcę zabrać głos w sprawie nie widzę wobec braku chętnych do zabrania głosu Zarządzam 
głosowanie Kto z państwa radnych jest za projektem uchwały w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o 
przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 
Kto jest za Kto jest przeciw kto się wstrzymał Cezar Astrau pani przewodnicząca nie wyświetla mi się 
panel głosowania dobrze Bardzo proszę jak głosuje pan radny żebyśmy mogły do protokołu Jestem 
jestem za jestem za pani przewodnicząca u mnie też się nie wyświetla jestem za dobrze dziękuję 
Przepraszam że tak już mamy wszystko że wyniku głosowania rada podjęła uchwałę w sprawie 
przyjęcia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 
gospodarstwa domowego zamykam punkt drugi proszę państwa teraz przejdziemy do omawiania 
punktu trzeciego i czwartego jednocześnie ponieważ są ze sobą spójne kompatybilne ale głosować 
będziemy oddzielnie Zatem proszę panią burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak lub może 
wyznaczy inną osobę do omówienia projektu uchwały w sprawie podjęcia współdziałania Gminy 
Łomianki z miastem z Warszawa w pracach polegających na przygotowaniu wieloletniej koncepcji 
utworzenia pasa ruchu dla autobusów buspasa biegnącego w granicach Gminy Łomianki od granic z 
miastem stołecznym Warszawą oraz w Warszawie w pasie drogowym ulicy Pułkowej do ulicy 
Heroldów /Muzealnej oraz drugie rozpatrzenie projektu stanowiska w sprawie pozytywnych opinii w 
zakresie działań burmistrza Łomianek zmierzających do wykonania zadania inwestycyjnego 
polegającego na realizacji usprawnienia włączenia drogi autobusów komunikacji publicznej z 
infrastrukturą drogową włącznie włączenie ulicy Starej Cegielni do ulicy Kolejowej na terenie Bardzo 
proszę pani burmistrz bardzo źle słyszymy panią burmistrz mam włączony mikrofon działało do tej 
pory dobrze jeszcze Pani Mario słyszę Ja już słyszałem państwo radni również nie zgłaszają Bardzo 
proszę proszę Szanowni państwo radni Szanowni mieszkańcy ja pozwolę sobie nie czytać 
uzasadnienia projektu uchwał ponieważ państwo je mają później poproszę ewentualnie pana Piotra 
Kowalskiego dopełnienie tej formalności odczytania uzasadnienia jest Pan naczelnik a ja chciałabym 
pokrótce Opowiedzieć dlaczego było jest to tak ważne i Dlaczego musiało być sesja nadzwyczajna bo 
troszkę czas nas goni a w przyszłym tygodniu mamy sesję absolutoryjną nie chciałam dokładać już 
dodatkowych uchwał W każdym razie tak w ostatnim czasie została uzgodniona treść porozumień 
istotnych i niezbędnych dla przeprowadzenia wy budowania buspasa w Warszawie porozumieniem z 
generalną dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad oraz z Warszawą rozpatrywana oraz realizowane 
łącznie otworzona możliwość poprawy jakości tran sportu publicznego w Łomiankach i północnej 
części aglomeracji w ramach usprawnienia Warszawskiego transportu publicznego chodzi oczywiście 
o transport zbiorowy porozumienie z generalną dyrekcję dróg krajowych które państwo macie po 
drugie zajęcie stanowiska o użyczeniu działki drogowej nr545 przez 16 umożliwia zaprojektowanie 
miastu ul Kolejową autobusom jadących do Warszawy takie rozwiązanie pozwoli zmienić przebieg 
trasy autobusu w granicach naszej gminy i na to mamy wpływ Już teraz bez pośredni koncepcja 
budowy buspasa którą wykonaliśmy jesienią 2018 roku na zlecenie Komunikacji Miejskiej Łomianki 
naszej spółki wskazywała na możliwość dodatkowego skrócenia czasu poprzez zmianę trasy 
począwszy od pokonania ronda na wprost ul Brukową celowość tego rozwiązania doprecyzował o i 
potwierdziło szczegółowe opracowanie z 2019 roku na nasze zlecenie już zatem w obecnej kadencji 
W wyniku kontynuacji prac jednostek samorządowych powstała spójna koncepcja utworzenia 



buspasa wskazująca możliwość kontynuowania jazdy w kierunku Warszawy najpierw na wprost 
Brukową przez rondo Następnie ulicą Starej Cegielni obok Galerii Łomianki włączenie w ulicę 
Kolejową nastąpi po ominięciu zakorkowanego odcinka sami państwo wiecie dojeżdżacie do pracy że 
to jest dosyć trudny odcinek zjazdu z wiaduktu na wysokości zakończenia ekranu praktycznie na 
granicy Gminy Łomianki i Warszawy realizacja spójnej koncepcji obejmującej obie jednostki 
samorządu terytorialnego jest możliwa Dzięki uzyskaniu zgody Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad na użyczenie nieruchomości będącej przedmiotem porozumień niewielkiej ale położonej 
strategiczne rozmowy z generalną dyrekcją w sprawie użyczenia działki rozpoczęliśmy jeszcze w 2019 
roku od początku nasza propozycja spotkała się z pozytywnym stanowiskiem w sprawie konieczności 
wybudowania bus pasa właśnie przed generalną dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad nie mogły być 
sfinalizowane w 2019 roku bez gwarancji ze strony Urzędu Miasta Stołecznego Warszawy że ruszą 
prace konieczne w celu uzgodnienia dalszego przebiegu buspasa na terenie Warszawy i w tym 
miejscu chcę przypomnieć że jest to drugie w tym roku uzyskane przez nas porozumienie z 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie użyczenia działek w celu realizacji przez 
gminę Łomianki usprawnień transportowych pierwsze porozumienie dotyczyło planowanej pętli 
autobusowej przy ulicy Kołłątaja i państwo radni podjęliście odpowiednią uchwałę odnieśliście się 
pozytywnie do naszych urzędowych działań natomiast porozumienie z miastem stołecznym 
Warszawą przedstawione państwu na dzisiejszej sesji jest wykonaniem decyzji z 30 września 2019 
roku przeze mnie i przez pana Rafała Trzaskowskiego prezydenta miasta stołecznego Warszawy w 
sprawie określenia kosztów i możliwości usprawnienia autobusowego w pasie drogowym ulicy 
Pułkowej na odcinku Łomianki Warszawa podstawowy zakres tego porozumienia został uzgodniony 
już 8 stycznia 2020 roku podczas 3 spotkania zespołu roboczego do sprawy budowy buspasa ale 
który właśnie został powołany przeze mnie i prezydenta Warszawy niestety okoliczności wywołane 
pandemią spowolniły uzgodnienia treści porozumienia dokończenie prac nastąpiło w kwietniu i maju 
bieżącego roku co też jakby miało inaczej powiem zlikwidowane zostało w strukturze urzędu miasta 
stołecznego Warszawy Biuro Polityki mobilności i Transportu zostały podzielone zadania tego z biura 
i nie ukrywam że usprawnił o to współpracę z Warszawą za którą jestem bardzo serdecznie 
wdzięczna pracownikom po stronie Warszawy natomiast podjęcie przez radę miejską stosownej 
uchwały właśnie tej dzisiejszej porozumienia uzgodnionego przez przeze mnie umożliwi urzędowi 
rozpoczęcie współpracy z Warszawą celu wykonania niezbędnej dokumentacji i sprawną 
koordynację zawarcia obu porozumienie otwiera gminie Łomianki możliwość realizacji wspólnego 
działania zarówno po stronie Łomianek jak i Warszawy i nie ukrywam że Liczę na państwa głosy w 
sprawie projektu uchwały i projektu stanowiska bo rzeczywiście dojeżdżać do Warszawy do pracy 
mieszkańcy gminy Łomianki muszą i żeby nie trwało to długo jak teraz a Zdaję sobie sprawę że łatwo 
nie j est myślę projekt porozumienia sfinalizowany Mam nadzieję że właśnie da nam wiedzę ile takie 
wy budowanie buspasa w stronę Warszawy w pasie drogowym istniejącym będzie nas kosztowało i 
kiedy będzie można to wykonać w każdym razie to tyle jeśli chodzi o porozumienie i stanowisko nie 
wiem czy państwu jest jeszcze potrzebne od czytanie projektu uchwały i uzasadnienie Szanowni 
państwo jeśli tak to możemy to zrobić jeśli macie państwo przed sobą to uzasadnienie to możemy 
nie musimy pani przewodnicząca jakby pani mogła radni dostali projekty uchwał a w treści uchwał 
również było uzasadnienie Więc to może ja przeczytam pani przewodnicząca to może ją przeczytam 
samo Uzasadnienie uzasadnienie do projektu uchwały nie do stanowiska czyli a propos buspasa i 
porozumienia z Warszawą uchwała pozwoli na rozpoczęcie realizacji wspólnego z miastem 
stołecznym Warszawa programu inwestycyjnego to jest budowy wydzielonej drogi rozpoczynające 
się na terenie gminy Łomianki i ulicy Brukowej do granicy z Warszawą biegnącą następnie na terenie 
Warszawy w pasie drogowym ulicy Pułkowej do ulicy Muzealnej projekt porozumienia stanowiący 
załącznik do uchwały określa zakres prac które należy wykonać w ramach wielowariantowej 
koncepcji poprzedzającej procedurę inwestycyjną obu jednostek samorządu terytorialnego 
przewiduje się że zadania inwestycyjne realizowane wspólnie przez sąsiadujące jednostki samorządu 
terytorialnego mogą uzyskać wsparcie ze środków europejskich i o tym jeśli państwo chcecie 
posłuchać to jest z nami pani Aleksandra Jankowska odpowiedzialna za pozyskiwanie w naszym 



urzędzie środków zewnętrznych uzasadnienie do stanowiska też przeczytam przejęcie od Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w bezpłatne używanie części nieruchomości gruntowej 
położonej w pasie drogi krajowej nr 7 a dokładnie część pobocza trasy dk7 na odcinku od ulicy Starej 
Cegielni do granicy Gminy Łomianki oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze 54 5/16 
z obrębu 001 Łomianki miasto jest niezbędne w celu zaprojektowania a następnie wybudowania 
włączenia trasy autobusów komunikacji publicznej jadących od ulicy Starej Cegielni w kierunku 
Warszawy położenie przedmiotu użyczenia wskazuje mapa załączona do projektu umowy na 
zawarcie umowy użyczenia umożliwi realizację zadania inwestycyjnego polegającego na poprawie 
komunikacji transportu publicznego w szczególności umożliwi skłócenie przejazdu autobusów jadący 
w kierunku Warszawy zwłaszcza w godzinach porannego szczytu komunikacyjnego należy wskazać że 
budowa infrastruktury towarzyszącej obsłudze transportu publicznego na terenie danego samorządu 
nie jest zadaniem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad jako instytucji realizującej rządowe 
zadania inwestycja inie wymaga zgody Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad sprawującej 
trwały zarząd na wyżej wymienioną nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa nie jest 
jednak możliwe zbudowanie zjazdu z ul. Starej Cegielni w Ul Kolejową i zrealizowanie spójnego planu 
przyspieszenia przejazdu na całej długości planowanych przeznaczonych do transportu publicznego 
celowość realizacji zadania inwestycyjnego uzasadnia konieczność osiągnięcia zamierzonego efektu 
tj. Skrócenie czasu przejazdu autobusu To byłoby na tyle Szanowni państwo radni gdybyście mieli 
pytania oczywiście jesteśmy tutaj po to żeby odpowiedzieć dziękuję dziękuję bardzo te raz poproszę 
pana Jerzego Serzysko o przedstawienie opinii komisji w zakresie projektu uchwały i oddzielnie w 
zakresie stanowiska nie słyszymy pani przewodnicząca nie włączyłem mikrofonu w piątek na 
stacjonarnym posiedzeniu w sali konferencyjnej ICDS jednogłośnie stanowisko i uchwałę zostały 
zaopiniowane pozytywnie Dziękuję panu przewodniczącemu otwieram dyskusję Czy ktoś z państwa 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu porozumienia i projektu stanowiska bardzo o przyciśnięcie 
bardzo proszę pani Joanna Zabłocka Łudzeń mam i myślę że chyba retoryczne pytanie Ja rozumiem 
że buspas nie zmniejsza w żaden sposób tych dwóch pasów które są które istnieją teraz tylko jakby 
będzie dobudowany do tych pasów tak tak zdecydowanie tak byłabym ostatnią osobą która zgodziła 
by się No po prostu tak dla pewności dla pewności wolałam spytać szanowni państwo sama 
wyjeżdżałam przez wiele lat do Warszawy do pracy i znam te bolączki Czy ktoś z państw dziękuję 
Właśnie że to zostanie dzisiaj domknięte i będzie można opracować kosztorys i ruszymy do przodu 
pani Joanno naprawdę proszę zawierzyć że nikt będzie działał niezgodnie dla mieszkańców dziękuję 
dziękuję czy jeszcze ktoś z państwa chce zabrać głos w tym punkcie nie widzę wobec braku chętnych 
do zabrania głosu w przypadku projektu uchwały i stanowiska Zarządzam głosowanie Kto z państwa 
radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie podjęcia współdziałania Gminy Łomianki z miastem 
stołecznym Warszawa w pracach polegających na przygotowaniu wieloletniej koncepcji utworzenia 
pasa ruchu dla autobusów buspasa biegnącego w granicach Gminy Łomianki od ulicy Brukowej do 
granicy z miastem stołecznym Warszawa oraz w Warszawie w pasie ulicy Pułkowej do ulicy Heroldów 
/Muzealnej Kto jest za Kto jest przeciw kto się wstrzymał od głosu pan To masz Henryk Dąbrowski 
nie zrozumiałam pan Maciej Wroniewski pan Maciej Wroniewski czy jest obecny Poproszę jaka jakie 
jest pana stanowisko jestem za dobrze dziękuję zamykamy panel głosowania 20 głosów za jeden ws 
trzymujący się rada podjęła uchwałę w sprawie podjęcia współdziałania Gminy Łomianki z miastem 
stołecznym Warszawa pracach polegających na przygotowaniu wielowariantowej koncepcji 
utworzenia pasa ruchu dla autobusów buspasa biegnącego w granicy Gminy Łomianki od ulicy 
brukowej Do granic z miastem stołecznym Warszawa oraz w Warszawie w pasie drogowym ulicy 
Pułkowej od ulicy Heroldów /Muzealnej występuje pani dwa razy na liście to już drugi raz na pewno 
dostała pani taki sygnał raz jest pani w głosowaniu ale na statystykach jest nadal pani że pani nie 
oddała głosu i oddała głos za i też mam taki przeczytała że jest jeden wstrzymujący się głos a 
wyświetla się na esesji dwoje bo ja też mam wygląda esesję i mam właśnie tak z nim dobrze już jest 
to jeszcze raz powtórzę Dziękuję za uwagę za 19 0 przeciw 2 wstrzymujących się państwa radnych 
jest za przyjęciem stanowiska w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii w zakresie działań burmistrza 
Łomianek zmierzających do wykonania zadania inwestycyjnego polegające na realizacji usprawnienia 



włączenia drogi dla autobusów komunikacji publicznej z infrastrukturą drogową włączenie ulicy 
Starej Cegielni do ulicy Kolejowej na terenie gminy Łomianki Kto jest za Kto jest przeciw kto się 
wstrzymał od głosu radny Janusz Skonieczny radny Janusz nie zagłosował Czy jest pan obecny 
Tomasz Henryk Dąbrowski jakie jest stanowisko wstrzymuje się dobrze już czekam na wyniki 
głosowania stwierdzam że głosowanie 20 głosów za 0 przeciw 2 wstrzymujące się rada przyjęła 
stanowisko w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii w zakresie działań burmistrza zmierzających do 
wykonania zadania inwestycyjnego polegającego na realizacji uwzględnienia włączenia drogi dla 
autobusów komunikacji publicznej z infrastrukturą drogową włączenie ulicy Starej Cegielni do ulicy 
Kolejowej na terenie gminy Łomianki 19 za nie może pani oddawać dwa razy głos u 22 głosy jest 20 a 
2 a później dwa głosy się wtedy przewodnicząca jest dwa razy policzona Jak to się dzieje Ja mam 
wyświetla mi się na panelu 20 0 2 no i wtedy wychodzi 22 ja czytam z panelu 20 głosów za 0 przeciw 
2 wstrzymujących się tak jestem całym sercem Gdybym mógł również oddałbym 5 głosów za tym 
projektem ale nie ma i nie może być 22 głosy jest 21 radnych jeden głos trzeba odjąć Pani Mario pani 
jest dwa razy jest wyświetlona ja czytam proszę poprawić na panelach Ja mam przed oczami czy tam 
20 za 0 przeciw, 2 ws trzymujące się tylko pani głos policzony jest dwa razy wymieniony jest dwa razy 
głosujący dlatego że się robi 22 radnych proszę państwa mamy 21 poprawmy to no dzisiaj same 
błędy techniczne Proszę wyświetlić prawidłowe wyniki poczekamy chwileczkę pani przewodnicząca 
No taki dzień więcej pozytywów niż negatywów w tym jest usterkę poprawiają informatycy biuro 
rady zaraz będziemy mieli wyniki głosowania które już znamy wyświetlone na panelu nie będziemy 
mieli głosowanie zakończone ale u mnie jest wszystko ale u mnie jest wszystko w porządku Bardzo 
proszę wracamy na miejsce jakie są wyniki głosowania proszę napisać mi tutaj skandal krótka sesja 
ale mogę poprosić o włączenie jest włączone dobrze ale czy wyświetlą się te wyniki dla mieszkańców 
to ja je przeczytam stwierdzam że w wyniku głosowania 19 głosów 0 przeciw 2 wstrzymujące się rada 
przyjęła stanowisko w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii w zakresie działań burmistrza Łomianek 
zmierzających do wykonania zadań zadania inwestycyjnego polegającego na realizacji usprawnienia 
włączenia drogi dla autobusów komunikacji publicznej z infrastrukturą drogową i  włączenie ulicy 
Starej Cegielni do ulicy Kolejowej na terenie gminy Łomianki zamykam punkt trzeci i czwarty 
porządku obrad przechodzimy do punktu piątego proszę państwa wobec wyczerpania porządku 
obrad zamykam czterdziestą sesję Rady Miejskiej w Łomiankach informuję że na dzień 24 czerwca 
zaplanowana jest sesja absolutoryjna na którą już dzisiaj zapraszam państwa sesja odbędzie się w 
trybie stacjonarnym w sali sesji w icedesie wszystkim państwu serdecznie dziękuję za uwagę 
Przepraszam za liczne usterki w dniu dzisiejszym dzisiaj sesja krótka na ale sprzęt zawiódł Dziękuję za 
uwagę do widzenia dziękuję państwu radnym do widzenia do widzenia do widzenia  


